



LEMBAGA KEMAJUAN PERTANIAN MUDA BAHAGIAN KHIDMAT PENGURUSAN

KENYATAAN TAWARAN

Tawaran adalah dipelawa dari syarikat-syarikat tempatan yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia (MOF) di bawah **Kod bidang 220801**, Lesen Kementerian Dalam Negeri serta sijil keahlian PPKKM sub-bidang yang berkaitan sahaja dibenarkan menyertai sebutharga seperti berikut:-


No. Sebut harga	BUTIR-BUTIR SEBUT HARGA	TARIKH / TAKLIMAT MASA/TEMPAT PENJUALAN DOKUMEN
MADA(SH)/BKP/ M/8/2023	Perkhidmatan Kawalan Keselamatan Tanpa Senjata Di Kompleks Latihan Mada, Alor Serdang, 06800 Kota Sarang Semut, Dan Di Mada Rice Training Center (Mrtc) Km. 4, Jalan Langgar, 05400, Alor Setar, Kedah Darul Aman.	Tarikh Taklimat: 16 Ogos 2023 (Rabu) Masa: 9.30 pagi Tempat: Bilik Mesyuarat Padi Mas, MADA Rice Training Center, KM. 4, Jalan Langgar, 05400, Alor Setar, Kedah Tarikh Jualan: 16 Ogos 2023 (Rabu) Masa: 9.30 pagi – 4.00 petang Tempat Jualan: Cawangan Pentadbiran, Tingkat 1, Bahagian Khidmat Pengurusan, Ibu Pejabat MADA, Ampang Jajar, 05990, Alor Setar, Kedah

Kehadiran Ke Sesi Taklimat Adalah DIWAJIBKAN

Dokumen sebutharga boleh diperolehi pada waktu pejabat mulai tarikh dan alamat seperti di atas dengan menunjukkan sijil asal Kementerian Kewangan Malaysia (MOF), sijil Lesen Untuk Menjalankan Urusan Agensi Persendirian Kementerian Dalam Negeri (KDN), sijil keahlian Persatuan Perkhidmatan Kawalan Keselamatan Malaysia (PPKKM), sijil taraf Bumiputra (jika bertaraf Bumiputra) yang dikeluarkan oleh Kementerian Kewangan Malaysia dan menyerahkan satu salinan (fotostat) sijil-sijil berkenaan semasa membeli Dokumen sebutharga.

Dokumen sebutharga boleh dibeli dengan harga **RM10.00 (Ringgit Malaysia : Sepuluh Sahaja)** senaskah. Pembayaran boleh dibuat secara *online transfer* atau *QR Pay*.

Tawaran hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dengan mencatatkan Tajuk dan No. Sebutharga dan dimasukkan ke dalam Peti Sebutharga yang ditetapkan sebelum atau pada **24 Ogos 2023 (Khamis) jam 12.00 tengahari** di Bahagian Khidmat Pengurusan, Ibu Pejabat MADA, 05990 Ampang Jajar, Alor Setar, Kedah.


Pengarah Bahagian Khidmat Pengurusan,
Lembaga Kemajuan Pertanian Muda (MADA)
Ibu Pejabat MADA,
Ampang Jajar,
05990 Alor Setar,
Kedah Darul Aman.

Lembaga Kemajuan Pertanian Muda tidak bertanggungjawab di atas kelewatan dokumen sebutharga yang diposkan dan tidak terikat untuk menerima tawaran yang terendah atau mana-mana tawaran yang dikemukakan.